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Abstract (en)
A mixing chamber for flow mixers is provided with one inlet (4, 5) each for two part streams (7, 8) and an outlet (6) for a main stream (9). In the
mixing chamber, hollow bodies (10) are arranged as an insertion, spaced apart, at mutual distances in a plurality of rows behind and next to one
another. The hollow bodies (10) penetrate one part stream (8) and protrude freely into one inlet (4), dividing a part of the part stream (7) fed through
this inlet (4) into individual jets of different length. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Mischkammer für strömungstechnische Anlagen ist mit je einem Einlaß (4, 5) für zwei Teilströme (7, 8) und einem Auslaß (6) für einen
Hauptstrom (9) versehen. In der Mischkammer sind als Einbauteil Hohlkörper (10) mit Abstand voneinander in mehreren Reihen hinter- und
nebeneinander angeordnet. Die Hohlkörper (10) durchsetzen einen Teilstrom (8) und ragen frei in den einen Einlaß (4) hinein, wobei sie einen Teil
des durch diesen Einlaß (4) zugeführten Teilstromes (7) in Einzelstrahlen unterschiedlicher Länge aufteilen. <IMAGE>
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